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اس��تاندار آذربایجان غربی گفت: تمامی پروژه های 
سخت افزاری احیای دریاچه ارومیه در آذربایجان غربی 

تکمیل شد.
به گزارش مهر، محمدصادق معتمدیان در جلس��ه 
ش��ورای برنامه ریزی و توسعه اس��تان به پیگیری های 
مس��تمر ش��هید آیت الله رئیس��ی در خص��وص روند 
اجرای طرح های احیای دریاچه ارومیه نیز اش��اره کرد 
و یادآور ش��د: ب��ا حمایت ها، اهتمام و پش��تیبانی ویژه 
دولت سیزدهم از اجرای پروژه های سخت افزاری احیای 
دریاچ��ه ارومیه، امروز ب��ا افتخار می ت��وان گفت هیچ 
پروژه س��خت افزاری در حوزه احیای دریاچه ارومیه در 
 اس��تان نیمه تمام نمانده و تمامی این پروژه ها به اتمام 

رسیده اند.
اس��تاندار آذربایج��ان غربی همچنی��ن جلوه های 
زیبای دریاچه ارومی��ه را از جمله اخبار امیدبخش این 
روزهای کشور در رسانه ها دانست و افزود: تأمین حقابه 
تالاب ه��ای اقماری دریاچه ارومی��ه و احیای ۱۱ تالاب 
اقماری این دریاچه که برخی از آنها ۲۵ س��ال خشک 
ش��ده ب��ود، از جمل��ه اقدامات زیس��ت محیطی دولت 

سیزدهم در آذربایجان غربی است.
معتمدی��ان با تاکید بر اینکه اولویت اس��تان اتمام 
پروژه های با درصد بالای پیشرفت فیزیکی است، گفت: 
اتم��ام پروژه های ب��الای ۸۰ درص��د در اولویت کاری 
دس��تگاه های اجرایی قرار گیرد تا در مدت زمان کوتاه، 
ای��ن پروژه ها به بهره برداری رس��یده و در اختیار مردم 

قرار گیرند.
وی با اشاره به مدت زمان دو و نیم ماهه باقیمانده 
برای ج��ذب اعتبارات تملک دارایی های دس��تگاه های 
اجرایی، افزود: عدم جذب این اعتبارات قابل قبول نبوده 
 و با توجه به اینکه در فصل کاری در استان قرار داریم، 
با هماهنگی معاون��ت امور عمرانی اس��تانداری، موانع 
جذب این اعتبارات بررس��ی و تلاش ش��ود صددرصد 

اعتبارات تملک دارایی ها در سطح استان جذب شود.
 اتم�ام پروژه ه�ای عمرانی نیم�ه تمام از 

مهمترین دغدغه های مدیریت استان است
معتمدی��ان همچنی��ن ب��ا اش��اره به اینک��ه اتمام 

پروژه های عمرانی نیمه تم��ام از مهمترین دغدغه های 
مدیریت اس��تان است، خاطرنش��ان کرد:تا پایان هفته 
دولت، بخش قابل توجهی از مراکز درمانی، بهداش��تی، 
پایگاه های اورژانس، خانه های بهداشت، فضاهای ورزشی 
سرپوشیده و باز و ۵۰۰ کلاس درس و...به اتمام می رسد 
تا مردم مناطق مختلف استان به ویژه در مناطق محروم 

بتوانند از خدمات این پروژه ها بهره مند شوند.
استاندار آذربایجان غربی به برخی از مصوبات سفر 
اس��تانی ش��هید آیت الله رئیسی به اس��تان و مصوبات 
سفرهای شهرستانی به مناطق مختلف استان نیز اشاره 
کرد و افزود: بس��یاری از این مصوبات اجرایی ش��ده و 
برخی از این مصوبات در حال اجرا بوده و ضروری است 
برخ��ی از مصوباتی که بلاتکلیف مانده در س��ریع ترین 
زم��ان با رفع موان��ع موجود، مراحل اجرای��ی آنها آغاز 
شود تا تمامی تعهدات سفرهای شهرستانی به سرانجام 

برسند.
معتمدی��ان همچنی��ن با اش��اره به اینک��ه حوزه 
فضاهای آموزش��ی استان از عقب افتادگی های تاریخی 
 رن��ج می برد، اضافه ک��رد: با نگاه وی��ژه رئیس جمهور 
اختص��اص  و  رئیس��ی  الله  آی��ت  حض��رت   ش��هید 
۲,۵۰۰ میلیارد تومان اعتبار در س��فر استانی ایشان به 
آذربایجان غربی در این حوزه، ضمن اتمام هزار و یکصد 
کلاس درس و بهره برداری از ۵۰۰ کلاس درس دیگر تا 
پایان ش��هریور ماه امسال و تداوم احداث ۱۲۰۰ کلاس 
درس در حال حاضر، تحول بزرگی در زیرس��اخت های 

آموزشی اس��تان صورت می گیرد و بخش قابل توجهی 
از نیازهای آموزش��ی استان در بحث فضاهای آموزشی 

تأمین خواهد شد.
 اجرای پروژه آبرس�انی به ۳7۹ روستای 

آذربایجان غربی
وی در ادام��ه با ابراز تأس��ف از بی انصافی برخی از 
افراد و رس��انه ها نس��بت به عملک��رد و خدمات دولت 
مردمی سیزدهم در حوزه احیای دریاچه ارومیه، افزود: 
با وجود منابع محدود دولت، با نگاه ویژه شهید آیت الله 
رئیسی به احیای دریاچه ارومیه و تأمین اعتبارات لازم، 
تمامی پروژه های سخت افزاری احیای دریاچه در استان 
آذربایجان غربی در دو س��ال گذش��ته ب��ه بهره برداری 

رسید.
اس��تاندار آذربایج��ان غربی با اش��اره ب��ه برخی از 
خدمات دولت سیزدهم در آذربایجان غربی در راستای 
بهره بندی متوازن مردم مناطق مختلف استان، تصریح 
ک��رد: دس��تاوردهای نظام اس��لامی و به وی��ژه دولت 
س��یزدهم در استان باید بیش��تر از گذشته تبیین شود 
و مدیران دس��تگاه های اجرایی در ای��ن زمینه فعالانه 
عمل ک��رده و از هر فرصت پیش آمده برای تبیین این 

دستاوردها اقدام کنند.
وی به گازکش��ی به ۶۱۲ روستا به ویژه روستاهای 
 صع��ب العب��ور، ارائه خدم��ات اینترنت پرس��رعت در

 ۴۲۳ روستا، احداث س��الانه ۱۵۰ کیلومتر راه، اجرای 
پروژه آبرس��انی به ۳۷۹ روستای استان را نیز بخشی از 
خدمات دولت س��یزدهم عنوان کرد و افزود: بس��یاری 
از ای��ن پروژه ه��ا در راس��تای تحقق ش��عارهای دولت 
 س��یزدهم مبنی بر محرومیت زدایی و توس��عه متوازن 
ص��ورت گرفته و این مس��ئله نش��ان می ده��د دولت 
سیزدهم و به ویژه شهید آیت الله رئیسی بر عهدی که 

با مردم بسته، پایبند بود.
معتمدیان همچنین اظهار داشت: یکی از مهمترین 
دغدغه های ش��هید خدمت شهید آیت الله رئیسی، رفع 
مش��کلات مردم بود و این ش��هید بزرگوار خود را وقف 
نظام و انقلاب اس��لامی و مردم کردن��د و در کار برای 

مردم شب و روز نمی شناخت.

معاون حفاظت و بهره برداری شرکت آب منطقه ای 
اردبیل گفت: حجم ذخیره س��دهای داخلی این استان 
نس��بت به مدت مشابه سال گذشته ۳۰ درصد افزایش 

یافته است.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، حمید فضایلی 
معاون حفاظ��ت و بهره برداری ش��رکت آب منطقه ای 
اردبی��ل اظهار ک��رد: با توجه به اینکه اوایل س��ال آبی 
ب��ارش قابل توجهی در اس��تان اتف��اق نیفتاد وضعیت 
نگران کننده ای را در س��دهای اس��تان شاهد بودیم که 
با بارش های زمس��تانی و بهاری این وضعیت به مراتب 

بهتر شد.
 وی اف��زود: در س��دهای م��رزی ش��امل ارس و 
خدا آفرین که ش��بکه مغان را زیرپوشش قرار می دهد، 
حجم ذخیره سدها به ۸۰۰ میلیون متر مکعب رسیده 
که نش��ان می دهد وضعیت بارش��ی مناسب در شمال 
استان به توسعه و تقویت بخش کشاورزی و بهره برداری 

در این منطقه کمک کرده است.
معاون حفاظت و بهره برداری شرکت آب منطقه ای 
اردبیل به تامین آب مرکز اس��تان از طریق سد یامچی 
اشاره کرد و گفت: سد یامچی نسبت به سال گذشته در 
اوایل س��ال آبی حجم کاهشی داشت ، طوری که ۲ تا 

سه میلیون متر مکعب حجم این سد پایین آمده بود.
فضایلی به صرفه جویی پنج میلیون مترمکعبی در 
مصرف آب اس��تان اشاره کرد و افزود: در اثر بارش های 
زمس��تان و بهار وضعیت بهتر ش��ده و ب��ا همکاری آب 
 و فاض��لاب اس��تان و مش��ترکان ش��اهد صرفه جویی 
پنج میلیون مترمکعب آب در استان هستیم که معادل 

یک ماه مصرف آب شهر اردبیل می باشد.
وی بی��ان کرد:س��د یامچ��ی که حج��م ۸۰ میلیون 
 متر مکعبی ب��رای آن پیش بینی ش��ده در حال حاضر

ک��ه دارد  آب  ذخی��ره  مترمکع��ب  میلی��ون   ۲۷   
 ۲ میلیون مترمکعب آن حجم مرده است.

فضایلی اضافه کرد:سد یامچی در بحث کیفی نباید 
ب��ه حجم پایین تر از ۱۵ میلیون مترمکعب برس��د چرا 
که این حجم بحرانی به ش��مار می رود و پایین تر از این 
میزان ب��ه افزایش جلبک و رس��وبات کمک کرده و بر 

طعم و بوی آب اردبیل تأثیرگذار است.
وی بیان کرد:۲ اقدام مناس��ب در سد یامچی برای 
ارتقای آب اردبیل انجام شده که شامل احداث سیستم 
جلبک زدایی و برج آبگیر است که با بهره برداری از این 
۲ طرح ش��اهد ارتقای کیفی آب اردبیل و کاهش طعم 
و بوی نامناس��ب در آب مصرف شهروندان مرکز استان 

هستیم.
فضایل��ی یادآور ش��د:با بهره ب��رداری از برج آبگیر 
برداش��ت آب در ت��راز فوقان��ی انجام می ش��ود و ما با 
اس��تفاده از برج آبگیر می توانیم به کیفیت برداشت آب 

مصرفی شهروندان اردبیلی کمک کنیم.
  مردم صرفه جویی در مصرف آب را جدی 

بگیرند

وی تصری��ح ک��رد: با رعای��ت اص��ل صرفه جویی 
 امیدواریم در تابس��تان امسال مش��کلی نداشته باشیم 
هر چند که همچنان نگرانی ما از مصرف بالاتر از الگوی 
اعلام شده است که ش��هروندان در صورت عدم رعایت 
الگوی مصرف باید منتظ��ر اقدامات جیره بندی آب در 

شهریورماه باشند.
 فضایل��ی همچنی��ن با اش��اره به افزای��ش ذخیره 
سد سبلان مشگین شهر خاطر نشان کرد: میزان ذخیره 
سد سبلان به ۴۰ میلیون مترمکعب رسیده که نسبت 
به مدت مش��ابه س��ال گذش��ته ۱۰ میلیون مترمکعب 

افزایش یافته است.
معاون حفاظت و بهره برداری شرکت آب منطقه ای 
اردبی��ل ادام��ه داد: ب��ه وضعی��ت ش��کننده منابع آب 
ذخیره ش��ده در پشت س��دها اش��اره کرد و ادامه داد: 
در ص��ورت تداوم گرمای تابس��تان و نب��ود بارش ها ما 
 به س��ختی می توانیم فصل زراعی جاری را پش��ت سر

 بگذاریم.
وی در زمینه کشت دوم در مغان به عنوان مطالبه 
کشاورزان گفت: به دنبال سفر معاون وزیر نیرو مطالبه 
کش��اورزان مغان در تامین منابع آب برای کش��ت دوم 
مطرح شد که به صورت محدود با این پیشنهاد موافقت 
شده تا با همکاری جهاد کشاورزی و ارزیابی انجام شده 

در اراضی محدود کشت دوم انجام شود.
معاون حفاظت و بهره برداری شرکت آب منطقه ای 
اردبی��ل اولویت این کش��ت را تأمین علوف��ه مورد نیاز 
دامداری ه��ا و دامپروری ه��ا اع��لام ک��رد و اف��زود: با 
رعایت محدودیت، کش��ت دوم در مغ��ان انجام خواهد 
 ش��د و امیدواری��م کش��اورزان با توجه ب��ه توصیه های 
جهاد کش��اورزی، کش��ت دوم خود را انج��ام داده و از 

کاشت محصولات پرآب بر به جد خودداری کنند.

بندرعباس-شهین صادقی
مدیرعامل ش��رکت فولاد هرم��زگان گفت:در بهار 
امس��ال ب��ا رکوردش��کنی های متع��دد در فروردین و 
اردیبهش��ت ماه، موفق به رش��د ۴,۳ درصدی تولید در 
فولاد هرمزگان ش��دیم؛ اما تداوم این وضعیت نیازمند 

کاهش محدودیت ها و تأمین به موقع انرژی است.
 عطاالله معروفخانی با اش��اره به وضعیت تولید این 
ش��رکت در سال های اخیر، تصریح کرد:فولاد هرمزگان 
در س��ال های اخیر ثابت کرده که در رشد تولید پیشتاز 
اس��ت و از ه��ر فرصتی برای رکوردش��کنی اس��تفاده 
می کند. این ش��رکت در سه سال اخیر موفق شده یک 
بار از ظرفیت اس��می واحد فولادسازی و یک بار هم از 
ظرفیت اس��می واحد احیا مستقیم عبور کند و رکورد 

تولید سالیانه برجای بگذارد.
وی در خص��وص می��زان تولید محص��ولات فولاد 
هرمزگان در فصل بهار، بیان کرد:در س��ه ماه نخس��ت 
امسال توانس��تیم ۵۰۴ هزار و ۳۰۶ تن آهن اسفنجی، 
۴۴۰ ه��زار و ۸۳۲ تن تختال فولادی، ۲۴ هزار و ۸۴۹ 
ت��ن بریک��ت و ۲۹ هزار و ۴۴۵ تن آه��ک تولید کنیم.

خوش��بختانه تولید آهن اسفنجی رش��د ۷,۸ درصدی 

نسبت به مدت مشابه سال قبل داشته است. همچنین 
 مجم��وع تولید ش��رکت در این مدت ب��ه ۹۹۹ هزار و 
۴۳۲ تن رس��یده که ای��ن میزان در مقایس��ه با مدت 
 مش��ابه س��ال قبل یعنی ۹۵۸ هزار و ۱۹۲ تن، رش��د

 ۴,۳ درصدی را نشان می دهد.
مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان با اشاره به شروع 
محدودیت ه��ای برق برای صنعت فولاد کش��ور، اظهار 
کرد: متأسفانه در سال جاری محدودیت ها زودتر از هر 
زمان دیگری برای صنعت فولاد کشور و فولاد هرمزگان 
اعمال ش��ده و در زمان های اوج مص��رف و روزها قادر 

به انجام فعالیت نیس��تیم و تنها شب ها که مصرف برق 
در کشور کاهش می یابد، اجازه تولید داریم.البته تلاش 
می کنیم با رایزنی و مساعدت مسئولان استانی و وزارت 
نیرو، سهمیه بیشتری از برق دریافت کنیم تا دچار افت 
تولید نش��ویم. باید توجه داشت که بدون فراهم آمدن 
زیرساخت ها هرگز نمی توان جهش تولید را محقق کرد 
و این مهم نیازمند برنامه ریزی و مس��اعدت مسئولان و 

هماهنگی میان سازمان های متولی است.
معروفخانی سهم فولاد هرمزگان از توسعه صنعت 
فولاد در اس��تان هرمزگان را چش��مگیر دانست و بیان 
کرد:هم اکنون ده ه��ا پروژه بزرگ توس��عه ای به ارزش 
بی��ش از ۲ میلیارد یورو در دس��ت اق��دام داریم که با 
به ثمر رس��یدن آن ها ظرفی��ت تولید را به ۳,۳ میلیون 
تن تختال می رسانیم و سهم ۳۰ درصدی را در توسعه 
۱۰ میلیون تنی اس��تان هرمزگان خواهیم داشت. البته 
برای این توسعه تمهیداتی اندیشیده ایم که ازجمله آن 
می توان به احداث یک نیروگاه مشترک با فولاد مبارکه 
و فولاد سنگان اشاره کرد. درصورتی که پروژه های فولاد 
هرمزگان به بهره برداری برسند، شاهد جهش اقتصادی 

در استان هرمزگان و صنعت فولاد کشور خواهیم بود.

استاندار آذربایجان غربی:

پروژه های سخت افزاری احیای دریاچه ارومیه 
تکمیل شد

حجم ذخایر سدهای استان اردبیل ۳۰درصد 
افزایش یافت

در استان

شهردار تبریز:

بهره مندی از ظرفیت بخش خصوصی در توسعه 
ورزش قهرمانی

تبریز-توفیقی
ش��هردار تبریز بخش خصوصی را حلقه مفقوده ورزش کش��ور دانست و 
گفت:امی��دوارم با تقویت بخش خصوصی در ح��وزه ورزش، زمینه ای ایجاد 
ش��ود تا این بخش متولی اصلی حوزه ه��ای ورزش قهرمانی و حرفه ای و در 

کنار ورزشکاران باشد.
 یعقوب هوش��یار با حض��ور در اردوی تیم ملی کبدی بان��وان در تبریز 
با ملی پوش��ان این رشته ورزش��ی دیدار و برای اعضای این تیم در مسابقات  

پیش رو آروزی موفقیت کرد.
هوشیار در این دیدار ورزش را کم هزینه ترین بخش قابل سرمایه گذاری 
برای مدیریت معضلات اجتماعی ش��هر معرفی ک��رد و افزود:ورزش یکی از 
کم هزینه تری��ن بخش های قابل س��رمایه گذاری ب��رای مدیریت معضلات 
اجتماعی ش��هر بوده و در تبریز نیز سرمایه گذاری خوبی در این حوزه انجام 

شده است.
وی با اشاره به نقش بانوان در برنامه های اجتماعی و فرهنگی کلانشهرها 
افزود:نگاه اجتماعی در دوره ششم شورای اسلامی شهر در تمام کلانشهرها، 
نگاه غالبی اس��ت و با س��رمایه گذاری در بخش ورزش و حوزه های آموزش، 
اس��تعدادیابی و ورزش قهرمان��ی می توانی��م امی��دوار به توس��عه ورزش در 

شهرهای کشور باشیم.
ش��هردار تبریز با اش��اره ب��ه اجرای ۵۵ پروژه ورزش��ی در ش��هر تبریز 
 اعلام کرد:بخش��ی از این پروژه ها تکمیل و به بهره برداری رس��یده اس��ت و

 بخشی دیگر در دست طراحی و یا اجرا است.
هوش��یار در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به طراحی بزرگترین 
ورزش��گاه سرپوشیده کش��ور در جوار ورزش��گاه یادگار امام )ره(خاطرنشان 
کرد:بزرگترین ورزش��گاه  سرپوشیده کش��ور در تبریز با اعتبار ۲۷۵ میلیارد 

تومان و در مساحتی بالغ بر هفت هکتار طراحی و اجرا می شود.
ش��هردار تبریز با اشاره به همراهی اعضای ش��ورای اسلامی شهر تبریز 
در ح��وزه ورزش و اختص��اص اعتبار مطلوبی برای این حوزه افزود: امس��ال 
اعتبار خوبی در حوزه زیرس��اخت های ورزشی پیش بینی شده و در کنار آن  
برنامه ریزی جامعی برای اجرای  پیوست های ورزشی مصوب شورا در  مناطق 

دهگانه انجام گرفته است.

امضای فاز اول قراردادهای احداث کارخانه 
تبدیل هماتیت به مگنتیت

 بندرعباس-شهین صادقی
ف��از اول قراردادهای اح��داث کارخانه تبدیل هماتیت ب��ه مگنتیت به 
روش RHF و پایلوت توس��عه فناوری اس��تحصال مع��ادن کم عیار به روش 
بس��تر س��یال )SMR( با ظرفیت س��الانه یک میلیون ت��ن در روز در فولاد 
هرم��زگان، با حض��ور روح الله دهقانی فیروزآبادی، مع��اون علمی، فناوری و 
اقتصاد دانش بنیان ریاس��ت جمهوری و مدیرعامل گروه فولاد مبارکه میان 
 ش��رکت های ف��ولاد هرمزگان جن��وب و صندوق س��رمایه گذاری خطرپذیر 

فولاد مبارکه و توسط نمایندگان این دو مجموعه منعقد شد.
روح الله دهقان��ی فیروزآب��ادی در این مراس��م گفت: تأس��یس صندوق 
 س��رمایه گذاری خطرپذی��ر ش��رکت ف��ولاد مبارک��ه ب��ا اعتبار ی��ک هزار 
میلیارد تومان اقدامی بی نظیر اس��ت. این صندوق بس��یار زود عملیاتی شد، 
جذب س��رمایه و ج��ذب اعتبار مالیاتی این صن��دوق در تمام صنایع بزرگ 
کش��ور و ۲۰۰ ش��رکت دانش بنیانی که مورد بررس��ی قرار دادیم بی نظیر و 

شماره یک است.
وی افزود:همچنی��ن بای��د توج��ه داش��ت ن��وع پروژه هایی ک��ه برای 
س��رمایه گذاری از سوی صندوق خطرپذیر فولاد مبارکه تعریف شدند، واقعاً 
خطرپذیرن��د و صرفاً دهان پرکن و گزارش پرکن نیس��تند. دو پروژه فاز اول 
 )RHF( قرارداده��ای احداث کارخانه تبدی��ل هماتیت به مگنتیت به روش
و پایل��وت توس��عه فناوری اس��تحصال معادن کم عیار به روش بسترس��ازی 
)SMR( ک��ه امروز فاز مطالعاتی آن آغاز می ش��ود، برای بزرگ ترین بحران 

پیش روی صنعت فولاد کشور بسیار مناسب است.
محمدیاس��ر طیب نیا، مدیرعام��ل گروه فولاد مبارک��ه در آیین امضای 
ف��از اول قرارداده��ای احداث کارخانه تبدیل هماتی��ت به مگنتیت به روش 
RHF و پایلوت توس��عه فناوری اس��تحصال معادن کم عیار به روش بس��تر 
سیال )SMR( گفت:حضرت علی )علیه السلام( می فرمایند:»دانش، سلطنت 
و قدرت اس��ت.هرکه آن را بیابد با آن یورش برد و پیروز ش��ود و هر که آن 
 را نیاب��د بر او ی��ورش برند و مغلوب گ��ردد.« نگاه و اس��تراتژی ما در گروه 
فولاد مبارکه همین کلام امیرالمؤمنین )ع( اس��ت و استراتژی های خود در 

حوزه فناوری و نوآوری را بر همین اساس تعریف می کنیم.
وی افزود: فولاد مبارکه طی دو س��ال اخیر فعالیت ها و اقدامات زیادی 
برای ریل گذاری و ایجاد زیرساخت ها، نهادسازی و تدوین فرایندهای تحقیق 
و توس��عه انجام داده تا زمینه یک حرکت بزرگ را برای خود و کشور فراهم 
کن��د. قطعاً م��ا نیازمند تداوم این روند و جهش در حوزه تحقیق و توس��عه 
هستیم تا بتوانیم به حرکت خود در این مسیر با قوت بیشتری ادامه دهیم. 
 Smart فولاد مبارکه در حوزه تکنولوژی ها و فناوری های نوین، می تواند یک
Follower )دنبال کننده هوشمند( باشد که برای رسیدن به این هدف باید 
ظرفی��ت رصد و هضم تکنولوژی را در خ��ود به وجود آورد. در فولاد مبارکه 
سعی ش��ده زیرساخت ها و فرایندهای لازم برای تحقق این هدف ایجاد و از 

پیشتازان حوزه نوآوری و فناوری دنیا الگوبرداری شود.
مدیرعامل گروه فولاد مبارکه خاطرنشان کرد:این شرکت در حوزه هایی 
که خود توانایی توس��عه دارد، باید توسعه یابد و در حوزه هایی که نمی تواند 
باید دنبال کننده هوش��مند باش��د، به گونه ای ک��ه تکنولوژی های روز دنیا را 
بررس��ی کند و با مهندس��ی معکوس بتواند در فاصله کمی آن را در کش��ور 
خود ایجاد کند.این مسیری است که ما در حوزه تحقیق و توسعه برای فولاد 
مبارکه ترس��یم کرده ایم و امیدواریم با عزم جدی ک��ه تاکنون همکارانمان 
دنب��ال کرده اند، بتوانیم با حمایت س��هام داران این مجموعه عظیم صنعتی، 

قدرتمندتر از گذشته حرکت کنیم.

تریبون         

پیشنهاد طرح زیرزمینی کردن مسیر ریلی 
راه آهن در حریم شهرقدس

شهرستان قدس_مژگان علیقارداشی 
دبیر شورای اسلامی شهر قدس در جلسه رسمی شورای اسلامی، ضمن 
تقدیر از حضور پرشور ش��هروندان بصیر، انقلابی و ولایت مدار شهرقدس در 
 صحن��ه انتخابات و همچنین تلاش دس��ت اندرکاران برگزاری این انتخابات، 
بر لزوم بررسی طرح زیرزمینی کردن مسیر ریلی راه آهن در حریم شهرقدس 
با هدف اس��تفاده بهینه از محیط ش��هری، ارتقای س��یما و منظر، همچنین 

ارتقای سطح امنیت و سهولت در تردد شهروندان تاکید کرد.
محمدباقر قیومی، دبیر ش��ورای اسلامی در ابتدای این جلسه از حضور 
پرش��ور مردم بصیر، انقلاب��ی و ولایت مدار در صحن��ه انتخابات و همچنین 
از تلاش دس��ت اندرکاران برگزاری انتخابات ۸ تیرماه علی الخصوص فرماندار 
شهرستان به عنوان رئیس ستاد انتخابات، شهردار قدس و مجموعه مدیریت 
ش��هری که نقش پشتیبانی کامل برگزاری این رویداد مهم را داشتند تقدیر 
و تشکر کرد و تکمیل این حماسه عظیم را در حضور مجدد مردم در صحنه 
انتخاب��ات ۱۵ تیر ماه دانس��ت.قیومی در ادامه ب��ه موضوعات مختلف حوزه 
مدیریت ش��هری پرداخت و خط آهن زمینی که در ورودی  ش��هر و شهرک 
کاووس��یه قرار دارد را به عنوان یک ناهنجاری و معضل بزرگ دانس��ت و بر 
لزوم بررس��ی احداث خط ریل زیرزمینی در حریم ش��هر با هدف اس��تفاده 
بهینه از محیط شهری، ارتقای سیما و منظر، همچنین ارتقای سطح امنیت 

و سهولت در تردد شهروندان تاکید کرد. 
وی در ادامه با اش��اره به شناسایی ۱۵۰ تیربرق مزاحم در معابر و تقدیر 
از همکاری ش��هرداری با اداره برق در جهت اخ��ذ پیمانکار برای جابه جایی 
آنها، خواس��تار ارائه گزارش��ی از اقدامات صورت گرفته در این رابطه ش��د و 
 تسریع در روند اجرای این پروژه را جزو مطالبات شهروندی در جهت ارتقای 

سیمای شهری و افزایش امنیت در تردد دانست.
دبیر ش��ورای اسلامی شهرقدس همچنین ابراز نارضایتی خود را از عدم 
اجرایی شدن پروژه کمربندی پشت دانشگاه آزاد اعلام کرد و گفت:اجرای این 
طرح کمک ش��ایانی به کاهش ترافیک شهری و سهولت در تردد شهروندان 
برای گذر از مرکزیت ش��هر خواهد کرد و خواس��تار ارائه گزارش جامعی از 

برنامه اجرایی این پروژه از سوی شهردار شد.

با تصویب شورای فرهنگ عمومی کشور صورت گرفت؛  

درج روز صنعت طلا، جواهر، نقره و گوهرسنگ ها 
در تقویم اصناف حرفه ها و مشاغل  کشور

همدان-مجید ملکیان
 ۲۳ اس��فندماه براب��ر با ۱۳ م��ارس مصادف ب��ا روز جهان��ی جواهرات 
ب��ه عن��وان روز صنع��ت طلا، جواه��ر، نقره و گوهر س��نگها با پیش��نهاد و 
پیگیری های مس��متر اتحادیه تولید کنندگان و صادر کنندگان طلا، جواهر، 
نقره و س��نگ های قیمتی  ایران به تصویب ش��ورای فرهنگ عمومی کشور 
رسید و این صنعت بزرگ در تقویم اصناف، حرفه ها و مشاغل  کشور صاحب 

یک روز با این عنوان گردید.
سید حجت شفایی رئیس اتحادیه طلا، جواهر، نقره و سنگ های قیمتی 
ایران ضمن اعلام این موضوع افزود:هدف از نام گذاری روز طلا، جواهر، نقره 
و گوهرسنگها  معرفی تاریخ و تمدن ۷هزار ساله این هنر صنعت در ایران و 
توس��عه ظرفیت های بالقوه فرهنگی، تولیدی، تجاری و اقتصادی و همچنین 
تقویت تولید، صادرات و رش��د سرمایه گذاری، ایجاد جاذبه های توریستی و 

معرفی توانمندی های این حوزه اعلام کرد. 
ش��فائی ب��ا بیان این مه��م که هنر صنع��ت طلا، جواهر، نق��ره و گوهر 
 س��نگ ها ریش��ه در تاری��خ، فرهنگ و تم��دن کش��ورمان دارد و ایران جزو

 ۷ کشور تولیدی مصنوعات و ۱۰  کشور مصرف کننده طلا و جواهر است، 
ادامه داد:در اغلب کشورهای دنیا به این صنعت به دلیل اشتغال زایی و ارزش 
افزوده بالا  نگاه خاصی وجود دارد اما متاس��فانه در ایران با وجود پیش��ینه 
ای��ن صنعت و وجود هنرمندان و صنعتگ��ران ماهر و فراوانی ذخائر و معادن 
 طلا خصوصا گوهرس��نگها نتوانس��ته ایم جایگاه واقعی خ��ود را در بازارهای

 بین المللی  بدس��ت بیاوریم.وی تاکید کرد:ثبت یک روز در تقویم اصناف، 
حرفه ها و مشاغل کشور با عنوان روز صنعت طلا، جواهر، نقره و گوهرسنگها 
گامی ارزشمند برای معرفی و تقویت بهتر این هنر صنعت است تا بتوانیم با 
اجرای برنامه ها و رویدادهای تخصصی و س��الیانه  و بزرگداشت این صنعت 

در یک روز خاص گام های موثری در توسعه این صنعت برداریم. 
ریی��س اتحادیه طلا، جواهر، نقره و گوهر س��نگ های ایران در پایان از 
مس��ئولین ذیربط درخواست کرد توجه بیشتر و حمایت های عملی و توسعه 
آفرین نس��بت به این صنعت  بزرگ داشته باشند و با تدوین و اجرای برنامه 
ه��ای راهبردی و رفع موان��ع و حمایت از این صنعت با همکاری همه جانبه 

اتحادیه ها ،تشکل ها و همکاران شاهد اعتلای جایگاه آن در دنیا باشیم.

مدیر عامل شرکت گاز استان گلستان:

افتتاح پروژه اتصال نیروگاه آذرخش به شبکه 
سراسری خطوط لوله نفتی کشور)منطقه شمال(

گرگان-قهرمان
علی طالبی مدیر عامل ش��رکت گاز استان گلستان گفت :این خط لوله 
به طول تقریبی ۳ کیلومتر و ظرفیت انتقال روزانه ۴۵ هزار بش��که فرآورده 
نفت گاز برای مصرف نیروگاه آذرخش با ۸۵۰۰ نفرروز  کار ش��بانه روزی و 
اعتبار بیش از ۱۰۰۰ میلیارد ریال توس��ط مهندسان منطقه شمال طراحی 

و اجرا شده است.
طالبی افزود:با راه اندازی این پروژه نیاز روزانه نفت گاز نیروگاه آذرخش 
از طریق خط لوله تازه احداث شده تامین شده و دستاوردهای مهمی شامل 
حذف تردد جاده ای کامیون های نفتکش، کاهش حوادث ترافیکی، جلوگیری 
از آلودگ��ی محیط زیس��ت، کاهش هزینه های دولت و پیش��گیری از قاچاق 

سوخت محقق خواهد شد.
گفتنی است؛ آئین افتتاح این پروژه با حضور مدیرعامل شرکت خطوط 
لوله و مخابرات نفت ایران و هیات همراه، اس��تاندار گلس��تان، نماینده مردم 
ش��ریف گرگان و آق قلا در مجلس شورای اسلامی و عضو کمیسیون انرژی، 
نماینده مردم ش��ریف علی آبادکتول در مجلس ش��ورای اس��لامی، مقامات 

استانی و شهرستانی برگزار گردید.

مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان مطرح کرد:

رشد 4.3 درصدی تولید در فولاد هرمزگان


